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Jaarverslag 2023 
 
Dit jaarverslag heeft betrekking op de periode april 2023 tot april 2024.  
In het vervolg van dit verslag wordt de naam Vereniging voor Dorpsbelangen 
Hurdegaryp afgekort tot VDH. 
 
Het VDH bestuur had in het verslagjaar de volgende samenstelling: 
- Ronald Wierstra (2018), voorzitter 
- Arjan Sinnige (2022), penningmeester 
- Sape de Haan (2018), secretaris 
- Wynet Bakker – Soepboer (2013), bestuurslid 
- Els Breimer (2018), bestuurslid 
- Gerrit Anema (2020), bestuurslid 
- Jenny Bouma (2022), bestuurslid 
Achter de namen van de bestuursleden is het jaar vermeld waarin zij tot het 
bestuur zijn toegetreden. 
 
De Algemene Ledenvergadering  
De ALV van VDH kon na een paar Corona-jaren in april 2023 gelukkig 
weer doorgang vinden. Voor een uitgebreid verslag verwijzen we naar de 
notulen (deze worden tijdens de komende ALV besproken en liggen vooraf 
ter inzage in It Maskelyn. 
Het tweede deel van de avond werd verzorgd door projectleiders van de  
gemeente die de woningbouwplannen voor It Súd III en het gebied bij het 
Maskelyn presenteerden. Door hun enthousiaste presentatie kwamen er 
ter plekke spontane aanmeldingen voor de beide projectgroepen. 
Verderop in dit verslag besteden we hier verder aandacht aan. 
 
Bestuursactiviteiten 
In het verslagjaar zijn er 9 bestuursvergaderingen geweest. Naast de 
bestuursvergaderingen hebben de bestuursleden in wisselende 
samenstelling deelgenomen aan meerdere overleggen, o.a met: 
dorpsbewoners, medewerkers van de gemeente, het college van B & W, 
andere verenigingen voor dorpsbelangen, Kearn, de Seniorenraad, 
WoonFriesland, Noorderbreedte, het bestuur van Stichting Wetterwalden. 
 
PR  
VDH verstrekt op verschillende manieren informatie aan onze 
dorpsgenoten: een vaste rubriek in TWW, een eigen Facebookpagina, 
Instagram en de via de website www.hurdegaryp.nl.  
René Nouta woont namens TWW de VDH bestuursvergaderingen bij. Hij is 
geen bestuurslid. 

http://www.hurdegaryp.nl/
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Er volgt nu een overzicht van de andere activiteiten van VDH in het 
afgelopen jaar en onderwerpen waarbij VDH betrokken is (geweest): 
 
Verkeer  
VDH blijft in overleg met inwoners en de gemeente over een aantal 
verkeerszaken: 
- De mogelijkheid van een fietspad tussen Tytsjerk en Hurdegaryp. Hier 

is in 2023 opnieuw veel over vergaderd en gelobbyd. Dit heeft er toe 
geleid dat onze wens is opgenomen in het mobiliteitsprogramma van 
onze gemeente. Het fietspad ligt er helaas nog niet, maar we zien 
vooruitgang.  We worden hierbij ook geholpen door financiële steun 
van de provincie.  

- In het mobiliteitsprogramma zijn ook andere punten m.b.t. Hurdegaryp 
opgenomen op aangeven en aandringen van VDH en dorpsbewoners. 
Dit gaat bijvoorbeeld om: 

o Kruising Wester-Omwei – Rijksstraatweg (bij station) 
o Snelheid Wester- en Easter Omwei en Rijksstraatweg 
o Onderhoud van wegen en trottoirs 

- Het aanzicht van de tunnel onder de spoorweg. 
- Samen met de gemeente pleiten we voor snelheidscontroles door de 

politie in Hurdegaryp. We hebben hierin ook de steun van onze 
burgemeester. Concrete acties door de politie hebben wij helaas nog 
niet waar genomen. 

 
Afval  
- Blikvangers: ook in 2023 zijn de blikvangers geleegd door actievoerders  
 voor goede doelen. Zij krijgen daarvoor van VDH een financiële  

bijdrage. Deze bijdrage werd voorheen betaald vanuit de hiervoor 
bestemde jaarlijkse gemeentelijke subsidie. Deze subsidie is met ingang 
van 2023 gestopt, omdat ‘Nederland Schoon’ is gestopt met subsidiëren 
van gemeenten op dit punt. De vergoedingen vanuit VDH aan 
initiatieven uit het dorp op dit gebied worden voortgezet, maar er is 
minder budget beschikbaar. 

- Begin januari 2024 heeft in samenwerking met de gemeente de  
 kerstbomeninzamelactie voor de 19de keer plaatsgevonden, opnieuw  
 was dit een succesvolle actie. Ook voor deze actie geldt echter dat de  
 gemeentelijke bijdrage vanaf nu stopt. 
- Sinds 2018 opereert de commissie (SAH) welke gaat over de verdeling  
 van de opbrengsten van het ophalen van het oud papier onder de vlag  

van VDH. Ook dit jaar hebben verenigingen en commissies weer kunnen 
profiteren van een financiële bijdrage. 
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Woonvisie/woningbouw 
Dit onderdeel vraagt traditioneel veel tijd van het VDH bestuur. Gelukkig 
maar, want de woningnood is ook in ons dorp hoog.  
- De bouw van de appartementen bij het Stationskwartier vordert  
  gestaag. 
- De langdurige leegstand van huurwoningen aan de Reitsmaweg is  

herhaaldelijk aangekaart bij gemeente en WoonFriesland. In januari 
2023 is gestart met renovatiewerkzaamheden. In de loop van vorig jaar 
hoopten we nieuwe bewoners welkom te heten. Helaas is er van 
bewoning nog steeds geen sprake.  

- Op de jaarvergadering van VDH op 18 april 2023 is een start gemaakt  
 met de invulling van woningbouwplannen op het terrein naast het  
 Maskelyn en de ontwikkeling van It Súd fase III. Twee projectgroepen  
 bestaande uit de projectleiders van de gemeente en twee groepen  
 enthousiaste dorpsgenoten hebben afgelopen jaar hard gewerkt aan de  

uitwerking van deze plannen. VDH is hier vanaf de zijlijn en op 
afgesproken momenten nauw bij betrokken. Deze plannen worden 
gepresenteerd op de jaarvergadering van 18 maart 2024.  

- Samen met de Seniorenraad, Kearn, Noorderbreedte, WoonFriesland en  
de gemeente ontwikkelen we plannen om toekomstbestendige zorg en 
ondersteuning te organiseren voor de oudere inwoners van Hurdegaryp. 

- De plannen voor woningbouw op de plek van de oude Rabobank zijn 
aan de omwonenden en VDH gepresenteerd. 

- Hotel/Restaurant Van der Valk heeft trotse nieuwe eigenaren met grote 
ambities. Net als de omwonenden wordt VDH door de directie goed 
geïnformeerd over de inhoud en voortgang van deze plannen. 

 
Recreatie en Toerisme 
- Regelmatig zie je fietsers en wandelaars stilstaan bij de lessenaars met 

geschiedkundige teksten bij een aantal historische panden aan de  
Rijksstraatweg en op enkele andere markante plekken in het dorp.  
VDH zorgt ervoor dat de flyers, waarop informatie over deze 
wandelroute is te vinden, regelmatig worden aangevuld. 

- VDH is een aantal malen per jaar aanwezig bij de bijeenkomsten van 
de Stichting Wetterwalden, de organisatie die zich bezig houdt met de  
verdere ontwikkeling van ons mooie Bûtenfjild; deze stichting wordt  
door VDH ook financieel ondersteund. 

 
Openbare ruimte 
- In de ALV zijn eerder vragen gesteld over de inrichting van het 

Fuormanderij terrein. Op dit moment bestaat de inrichting uit heel veel 
bestrating. De vraag is: kunnen we ons winkelplein niet meer 
uitstraling en allure geven? In 2024 wil VDH een groep enthousiaste 
middenstanders en inwoners bij elkaar brengen om hierover na te 
denken. We hebben bij de gemeente navraag gedaan naar de 
(financiële) mogelijkheden. Zij willen participeren in de groep van 
inwoners en middenstanders. Specifiek budget is niet beschikbaar.  
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Ledenadministratie 
- ‘De lak is duurder dan de brief’ krijgt het bestuur met enige regelmaat 

van leden te horen als het gaat over de hoogte van de contributie. We 
zijn druk bezig met het digitaliseren van onze ledenadministratie. Het 
scheelt tijd en geld als we onze jaarlijkse factuur per email versturen in 
plaats van per post. 

- Voor ledenwerving zetten we nu ook digitale kanalen in. Het is mogelijk 
om je aan te melden als lid d.m.v. een QR-code. 

- Inmiddels heeft ca. 50 % van de leden zijn of haar emailadres 
doorgegeven. 

- We zien al een lichte stijging van het aantal leden en donaties. 
 
Ondersteuning verschillende activiteiten 
- AED's in Hurdegaryp: Met de werkgroep Hartslag Nu Hurdegaryp heeft  

VDH een paar keer per jaar contact. VDH is blij met de inzet en de  
activiteiten van deze werkgroep en ondersteunt deze werkgroep waar  
nodig. 

- Hetzelfde geldt voor de werkgroep “Energiek Hurdegaryp”.  
- VDH heeft ook nu weer contact gehad met de Sinterklaascommissie.  

Sinterklaas heeft gelukkig dit jaar Hurdegaryp weer een bezoek kunnen  
brengen, mede dankzij een financiële bijdrage van VDH. 

- VDH heeft weer financieel bijgedragen aan de organisatie van  
Koningsdag en de 4-mei herdenking. 

- Het “kunstwerk met bloemen” op het Stationsplein wordt door een  
groepje enthousiaste vrijwilligers netjes onderhouden. VDH 
ondersteunt dit waar nodig. 

- Vanuit Kearn is er een nieuwe impuls gegeven aan het organiseren van  
activiteiten in de Jeugdsoos in It Maskelyn; ook dorpsgenoten  
verrichten daar mooi vrijwilligerswerk. VDH ondersteunt dit van harte. 

- Hetzelfde geldt voor andere “dorpsbrede” activiteiten in het Maskelyn,  
ook georganiseerd door vrijwilligers, zoals de Pubquiz en de Noflike 
Jûn.    

- De Oud-en-Nieuw bijeenkomst in het Maskelyn is dit jaar jammer  
genoeg niet doorgegaan. Misschien staat een nieuwe groep 
enthousiaste vrijwilligers op? 

- It Maskelyn bestond 10 jaar. Ook VDH heeft daar op gepaste wijze 
aandacht aan geschonken met een mooi cadeau. 

- Er is regelmatig overleg met de Seniorenraad over verbetering van de  
veiligheid voor voetgangers en fietsers en over huisvestings-
mogelijkheden voor de oudere generaties. 

 
 
Sape de Haan 
Secretaris Vereniging voor Dorpsbelangen Hurdegaryp  
Maart 2024 
 
 


